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(1) 
Fra: Yvonne  
Sendt: 2. august 2015 13:34 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 
 

 

Hej 

Jag arbetar som sykepleier i Norge och har så gjort i ca 5 år 

Jag har kända artroser i båda mina knän som jag lidit mycket av 

När jag bodde i Stavanger träffade jag en kvinna som var på en galleria i stan och demonstrerade 

era produkter Jag blev genast intresserad så jag köpte ett knäförband och gick hem och med lite 

tvekan började jag att ha det på under natten Till min lycka så blev jag mycket bättre i knä 

provade även på det andra med samma resultat 

Idag avvänder jag alla era produkter knä, ankel ,sockor, strumpor, armbåge, hals, vantar inte alltid 

men vid behov när jag får värk 

Kan inte vara dem utan 

Jag har också madrassen som är svår att vara utan När jag är hemma i Sverige har jag ingen i min 

säng och det märks direkt på mina smärtor i ryggen Får kanske investera i en till madrass 

Har inte jag upptäckt nyttan och smärtlindring av dessa produkter har jag nog inte kunnat arbeta 

vidare inom hälsovården  

Jag brukar informera mina vänner om produkterna 

Tyvärr finns de inte i Sverige Varför? 

Jag kan rekommendera dessa bandage till alla som har smärtor 

 

MVH 

Yvonne  

_____________________________________________________________________________ 
 
(2) -----Opprinnelig melding----- 
Fra: Solfrid Fossli mailto:s.fossli@hotmail.com  
Sendt: 24. juli 2015 00:27 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 
Emne: Vivitex 
 
Jeg har blitt helt avhengig av produktet Vivitex. Har syklet hele kysten fra Lindesnes til Nordkapp, brukte 
alltid å beskytte begge knær med Vivitex. Var alltid 
god og varm der.  
Pannebånd under hjelmen: fantastisk.  
Sykkelbuksen og T-skjorten tok jeg på meg etter de 
daglige 10 mil på sykkel som sørget for at musklene 
ikke stivnet og sørget for god blodomløp. Ingen plage 
med melkesyren. 
Pulsvarmernes stråler varme oppover armene. 
Fantastisk sjal som gir en unik varme, fra flyreise til 
hjemmebruk.  
Vondt i hals/bihuler er "halsen" fantastisk. 
Vondt i ørene: Nexus-fiber. Virker bra! 
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 (3) 
Fra: Unni Eggum Ølstad [mailto:unnitiger@hotmail.com ]  
Sendt: 24. juli 2015 09:28 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 
Hei! 
Kjøpte sykkelbuksen av dere, for en tid tilbake. Etter to svangerskap (for mange år siden) plages jeg 
fortsatt med vonde hofter/bekken. 
Trener aktivt taekwondo, (kampsport) en treningsform som er spesielt utfordrende for denne delen av 
kroppen. (Mye tøyning, høye spark, opp, til siden og bakover.) 
Jeg bruker derfor sykkelbuksen under min treningsdrakt, og syntes det hjelper. 
Blir heller ikke like stiv/støl etter trening. i tillegg holder den meg varm, så jeg ikke får strekk, noe som ofte 
er lett å få i denne sporten. 
 
Vennlig hilsen  
Unni Eggum Ølstad 

 

 

__________________________________________________________________________ 
 
(4)----- Original Message -----  
From: Bjørn Tore Ilstad 
To: birken@biadesign.no  
Subject: Vivitex-produkter 

 

Hei  
    Jeg leste om Vivitex-produktene i bladet Birkebeiner ‘n for ca. ett år siden, og siden jeg har vært plaget 
med kronisk overbelastning av muskulaturen på forsiden av lårene 
(Quadriceps), fikk jeg lyst til å prøve dette produktet. Jeg bestilte 
en "sykkelbukse", og jeg kjente effekt med en gang, det var som å 
få på seg en "varmeovn", og musklene ble fort mer fleksible. 
Kroppen kvittet seg også med mer overskuddsvæske (dvs. økt 
urinproduksjon) som vel hadde samlet seg i den litt ødematøse 
("opphovnede") muskulaturen. Jeg var så fornøyd med 
sykkelbuksa og effekten den hadde på muskulaturen, at jeg etter 
bare få dager bestemte meg for å bestille en til (for å ha et ekstra 
skifte), i tillegg valgte jeg å bestille en T-skjorte samt lange sokker. 
Jeg brukte alle produktene under det kalde Birkebeinerrittet i fjor, 
noe som berget meg fra å fryse, slik mange andre gjorde. Jeg er 
operert i begge knærne, og ved muskelsmerter rundt Patella 
(kneskjellet), har jeg brukt pakken med Nexus fiber med god effekt. 
Alt i alt er jeg veldig fornøyd med disse produktene, og mener de 
forbedrer prestasjonsevnen under konkurranser. Det er i hvert fall 
mitt inntrykk. I tillegg vil disse produktene gjøre det mer behagelig 

å ferdes ute i kaldt vær.  
Hilsen Bjørn Tore Ilstad (55 år) 
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(5) 

Fra: Astrid Strømnes [mailto:ast@hjort.no]  

Sendt: 24. juli 2015 10:21 

Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei du. 

Her kommer min historie om den – eller noe av den kan brukes: 

 

Jeg er periodevis avhengig av flg. produkter: Ankelsokker, Albue, Kne – og mest av alt 

Nakkekragen – den er flittig i bruk hjemme og blir alltid med på reiser. Jeg har anbefalt 

produktene til familie og venner. Spesielt til familie i USA har jeg sendt produkter som har hjulpet 

i forbindelse med hofteplager, hovne og vonde ben og korsryggplager. En slektning av min tante i 

California hadde god effekt da hun falt av hesten sin og skulderen ble skadet. Hun eier en ranch så 

hun har mottatt flere produkter som hun er godt fornøyd med. Min tante bruker alltid 

knestrømpene om natten og når hun reiser med fly. Selv opplever jeg at produktene hjelper og er 

derfor svært glad for å kunne redusere bruken av smertelindrende midler. Mine” vandrende” 

smerter setter seg oftest i håndleddene og hendene. Da bruker jeg Albueproduktet om nettene til 

det går over eller flytter seg. 

 

Beste hilsen, 

Astrid Strømnes 
__________________________________________________________________________________ 
 
(6) 
Fra: Anne Aaneland Olsen [mailto: anneaaolsen@hotmail.com]  
Sendt: 24. juli 2015 12:59 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei! 
Jeg har ofte anbefalt Vivitex til venner og kjente, og har brukt plaggene i mange år. Jeg har også 
lånt ut plagg, og det har ofte resultert i at vedkommende har kjøpt selv. Jeg vil fortelle om to 
hendelser som jeg henviser til når jeg skal overbevise andre om hvor god hjelp jeg har hatt av 
Vivitex. 
 
For en god del år siden falt jeg på ski, og fikk en vri i høyre kne. Dette skjedde i begynnelsen av 
skituren, og jeg fullførte turen med tiltagende smerter hver gang jeg var i ro. På kvelden var det 
fryktelig vondt å bevege seg. Heldigvis hadde jeg en helg å komme meg på, men påfølgende uke 
måtte jeg bruke krykker på jobben. 
 
Noen år senere fikk jeg en lignende skade i venstre kne på en multetur i fjellet. Det skjedde etter 
første rast, og jeg måtte jo fortsette turen og gå i myrer og høy lyng, opp og ned fjell og dal. Da vi 
endelig kom til bilen sent på ettermiddagen, var smertene store. I bilen hadde jeg en Vivitex 
håndleddbandasje som jeg holdt på kneet den to timer lange kjøreturen hjem. Vel hjemme tok 
jeg på en knebandasje, og beholdt den på hele natten. Neste dag kunne jeg gå omtrent som 
vanlig! 
 
Jeg har ellers brukt Vivitex for alle slags "vondter", og har flere forskjellige plagg som er i bruk 
ofte.  
Hilsen fornøyd bruker 
Anne Aaneland Olsen 
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(7) 
Fra: Barbro S. Andersen [mailto:Barbro@norsktre.no]  
Sendt: 24. juli 2015 17:15 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 
 

Jeg har brukt Vivitex produkter i flere år. Har også kjøpt til familie og venner.  

En i familien brukte det på brystet hvor hun fikk strålebehandling etter kreftoperasjon, hun fikk 

ingen brannskader eller pigmentskader i huden. 

En venninne opererte kneet og hadde store smerter og måtte bruke krykker, med Vivitex var hun 

smertefri og uten hevelser. Det var kortere rekonvalesenstid. 

Jeg har hatt helvetesild i hodet, hvor synet var i fare, store smerter og store sår, Vivitex bomull og 

bandasje av Vivitex gjorde en stor forskjell. 

Jeg fikk ødelagt korsbåndet i ene kneet, nesten røket. Vivitex var helt avgjørende i flere måneder 

for å kunne bruke benet. 

Det samme skjedde med hunden min for 8 uker siden, korsbåndet røk tvers av. Hun har hatt 

Vivitex rundt kneet siden, og har mindre smerter av det, det ser ut til å gå seg til uten operasjon. 

Kunne fortsatt med mange eksempler, så mange av mine bekjente og familie kjenner produktet. 

 

Mvh 

Barbro S Andersen 

Sendt fra min iPhone 

________________________________________________________________________ 

 

(8) 

Fra: ole@wsoft.no [mailto:ole@wsoft.no]  

Sendt: 24. juli 2015 20:16 

Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Jeg ble anbefalt Vivitex på kne av damen som sto vedsiden av meg på trening Aktiv på dagtid. Jeg 

klagde over vondt kne som særlig verker om natten, hun fortalte at mange hun kjenner har hatt 

god nytte av Vivitex. Alt den første natten merket jeg forbedring, smertene ble mindre, og jeg har 

brukt den hver natt siden. Sover mye bedre. Har siden kjøpt bukse, men har ikke erfaring med den 

da jeg ikke har fått brukt den så mye enda. 

mvh J Furuseth 

Sendt fra Windows E-post 

____________________________________________________________________________ 

 

(9) 

Fra: Anne Marie Brandsberg [mailto:annemarie@brandsberg.no]  

Sendt: 26. juli 2015 09:09 

Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei. 

Etter flere kne-operasjoner med påvist artrose har jeg brukt Vivitex kne bandasjer. 

Det har ikke gjort meg smertefri, men har hjulpet meg å holde god bevegelighet i  

Knærne. Spesielt på kalde dager. Jeg anbefaler dette produktet i kombinasjon med 

Annen type behandling for å forebygge og opprettholde god bevegelighet i knærne. 

 

Med vennlig hilsen 

Anne-Marie Brandsberg 

9386 Senjahopen 

+ 47 481 89 126   
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(10) 

Fra: Hilde Norlie [mailto:hilde.norlie@gmail.com]  

Sendt: 26. juli 2015 15:56 

Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

Emne: SV:  

 

Hei Per Lars! 

 

Jeg har tidligere vært i kontakt, ref. innkopiert e-post fra Ann Helen, og har nå lagt inn min første 

ordre ifbm. Juli tilbudene. OBS! Registrerte” Vi over 60” istedenfor et gammelt nummer av 

Hjemmet lest i juni i år! Veldig spent på å prøve disse produktene til sammenligning med mye 

annet testet gjennom mange år. 

 

Med Spinal Stenose, Spondylolistese og lett Skoliose (i voksen alder) samt hofteartrose med 

leddleppebrudd i den høyre holder jeg operasjoner unna ved fysikalsk behandling (h. hofte), 

forebyggende kiropraktikk (mellom skulderbladene) og klassisk massasje i tillegg til trening i og 

utenfor gruppe. 

 

Gleder meg til å teste ut for meg nye produkter, som også synes velegnet å medta på reiser i inn- 

og utland. Fortsatt” GOD SOMMER”! (Nå kommer’ n for fullt i sør! August?) 

Mvh 

Hilde Norlie 

 

PS 

Jeg skriver bl.a. for” Ryggstøtten”, som er medlemsbladet for Ryggforeningen i Norge, hvor jeg 

også er aktivt medlem. Dette bladet mottas ikke bare av medlemmer, men legges bl.a. ut på 

publikumsområder og venteværelser i sykehus, fysikalske institutter og relaterte behandlingssteder 

som kiropraktorer, naprapater med flere. 

 

_______________________________________________________________________ 

 

(11) 

Fra: Svein Erik Larsen [mailto:sv-ela@online.no]  

Sendt: 27. juli 2015 11:52 

Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei, 

Jeg har fått diagnosen artrose. Jeg har brukt vanter og albue for smertene mine og hverdagen har 

blitt mye snillere. Det er noe og være takknemlig for! 

Anbefaler Vivitex på det varmeste til de som måtte trenge det. 

Med vennlig hilsen 

Svein Larsen   
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(12) 

Fra: Olaug Fjelde [mailto:olaugfjelde@hotmail.com]  

Sendt: 27. juli 2015 21:32 

Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei Per Lars! 

Jeg kom i kontakt med produktet via ukebladet Familien, hjemme hos min mor. 

Har artrose i høyre ankel og etter to store operasjoner, den første i 1985, Opr. i 2008 hvor jeg fikk 

en sykehusinfeksjon, og 4 utskrapninger, så er det mye vondt, både natt og dag. 

Dette har selvfølgelig preget meg, mht. fysisk aktivitet. Smerte og hevelse har blitt en del av meg. 

Av denne grunn så ble jeg litt nysgjerrig på denne annonsen. Kunne dette være sant, at disse 

produktene kunne hjelpe på smerter. !!!!!!! 

Vel vel, jeg har nå slitt ut en ankelstøtte, venter på en ny. 

Den har vært helt fantastisk nå i sommer, med en del ustabilt vær og mye vind som har gitt meg 

mye vondt. Denne ankelstøtten gjør at jeg ikke blir så hoven og smertene roer seg og færre 

smertestillende tabl. Det er bare helt nydelig !!!! 

Skal og anskaffe meg “skulderjakke” og gleder meg til å kjenne hva dette kan gjøre med den delen 

av kroppen. 

Så jeg er veldig fornøyd med produkt som jeg har testet og “garderoben” kan nok få noen flere 

produkt, etter hvert. 

 

Litt om min erfaring med Vivitex-produkt. 

 

MVH. 

Olaug Fjelde. 
_______________________________________________________________________________ 
 
(13) 
Fra: Solveig Hebnes [mailto:solveig.hebnes@hotmail.com]  
Sendt: 28. juli 2015 11:03 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei! 
  
Jeg har artroser i fingre (spesielt tomlene) og  knær. Mitt venstre kne burdet 
vært "byttet ut", men jeg kvier meg for det, og det høyre er heller ikke bra. 
Etter at jeg begynte å sove med Vivitex fingervanter og knebandasjer, har jeg 
ikke lenger konstante smerter og jeg sover godt om natten. Kneet mitt merker 
jeg lite til i hverdagen hvis jeg ikke anstrenger det for mye, og fingrene er ikke 
så stive når jeg våkner om morgenen. Ikke har jeg konstante smerter der heller. 
Man blir ikke kvitt artroser, men med Vivitex kan jeg leve et aktivt liv med dem. 
  
Med vennlig hilsen 
Solveig Hebnes  
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 (14) 
Fra: åse aksdal [mailto:skodaaase@hotmail.com]  
Sendt: 30. juli 2015 17:51 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei, eg er veldig fornøyd med Vivitex produkter, det har vert til stor hjelp. EG går mye i jobben 
min som sjåfør, og klarer meg ikkje uten, det er til stor hjelp. Knea og fingrane fungerer som dei 
skal og uten sliter eg. Det er et veldig bra produkt som eg ikkje hadde klart meg uten. 
Hilsen ein veldig fornøyd kunde. 
Åse Karin Aksdal.. 
_____________________________________________________________________________ 
 
(15)  
Fra: Torhild Mesicek [mailto:lianeto@online.no]  
Sendt: 31. juli 2015 09:12 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 
Emne: Re: En gave til deg som takk for hjelpen 

 
Hei,  

Produktene er så bra og har hjulpet meg mye.  Spesielt har mine knær hatt godt av å bruke 

Vivitex. Om vinteren bruker jeg de mest, de gir en god varme. Skjerfet kan jeg heller ikke 
være for uten, en deilig lun følelse å ta det rundt seg. 

Jeg ble anbefalt produktet av en venninne som også bruker Vivitex, Else Nordhagen, og ofte 

snakker vi om produktene. 

Jeg anbefaler gjerne til andre og snakker varmt om disse produktene fra Vivitex.  Sorte er 
mest praktiske syns jeg, holder seg bedre også? 

   

En annen ting; dere kan benytte min andre mail neste gang dere sender noe ut. 

toliane@hotmail.com 
 

Fortsatt god sommer til dere. mvh fra Torhild Liane. 

_______________________________________________________________________ 

 

 
(16) 

Fra: wenc-kn@online.no [mailto:wenc-kn@online.no]  
Sendt: 31. juli 2015 09:00 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 
Emne: Hjelp ved artrose. 

 

Hei. Jeg hadde tannverklignende smerter i kneet.  
2 betennelsesdempende tabletter og 4 Paracet pr. dag klarte så vidt å holde smertene 
borte.  Den dagen jeg fikk Vivitex kne i posten, satte jeg den på med en gang. Jeg hadde tatt en 
betennelsesdempende tablett om morgenen.  Etter det tok jeg ingen flere tabletter den dagen. 
Smertene var borte samme dag. Jeg tar fortsatt den ene tabletten om morgenen, men ingen 
flere er det behov for. Jeg kan ikke få fullrost den knebandasjen. Helt fantastisk. Jeg har brukt 
den 1 måned nå, og jeg anbefaler den til alle 
 
 
 
 
 
 

mailto:toliane@hotmail.com
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(17) 
 
Fra: Heidi Sæter [mailto:heidis52@hotmail.com]  
Sendt: 2. august 2015 13:11 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 
 

 

Heisan, - 
jeg vil gjerne fortelle min historie med Vivitex Nexus fiber.  
anbefalingen kom på en utenlandsreise for et par år siden, der jeg forteller at jeg fortsatt har 
hetetokter, - selv om jeg nå har passert 60 år.  
Reisefølget forteller om Nexus fiber, - jeg får en liten pose med fiber med anbefaling om å prøve.  
Jeg prøver i noen uker, - færre hetetokter. Jeg bruker produktet gjennom vinteren og fortsatt i 
perioder.  
Det fungerer - : ) 
  
Mvh 
Heidi Sæter. 
 
________________________________________________________________________ 
 
(18) 
Fra: Kristin Bratberg Madsen [mailto:kribramad@gmail.com]  
Sendt: 5. august 2015 10:28 
Til: Per Lars <per-lars@biadesign.no> 

 

Hei 

Akkurat hjemme igjen fra ferien og derfor sent svar. 

Er veldig fornøyd bruker av produktene. 

Har chondromalacia patella og med knebandasjen blir smertene mindre og helt borte. Har den 

alltid på ved trening :) 

Min mor på 75 år bruker T-skjorten og sier hun får en deilig varme i kroppen og mindre verking. 

Håper å få testet ut vantene til hennes startende artrose i fingrene. 

 

Med vennlig hilsen 

Kristin 

 
  
 

 

 

 

 


